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Abstract (en)
[origin: WO9115405A1] The description relates to a three-part stackable pack or box (12) of metal, metal foil or metal/plastic composite film in which
the body (3) and cover (7) or cover ring and the body and base (4) are secured together by a folded seam (5, 8). Both folded seams (5, 8) are
shaped over a limited region of their axial height, especially by the formation of a shoulder (16), in such a way that, when stacked, they engage
telescopically over this limited height.

Abstract (fr)
Est décrit un emballage ou une boîte (12) en trois parties, gerbable et constitué de métal, d'un film métallique ou d'un film composite métal/
plastique, dans lequel la carcasse (3) et le couvercle (7) ou bien la bague de couvercle et la carcasse et le fond (4) sont reliés par l'intermédiaire
d'un assemblage serti (5, 8). Ces deux assemblages sertis (5, 8) sont, sur une région limitée de leur hauteur axiale, façonnés de telle sorte,
notamment par formation d'un épaulement (16), que lors du gerbage ils s'emboîtent de manière télescopique sur cette hauteur limitée.
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